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Verslag van de Algemene Ledenvergadering

d.d. 30 maart 2006, Aanwezig: 34 leden

1. Opening

Na de opening opent de voorzitter de vergadering om

20.15 uur en heet alle aanwezigen welkom.

Evenals voorgaande jaren houdt Erik Hans een

toespraak, waarin hij terugblikt op het afgelopen jaar.

Hij bedankt iedereen die zich het afgelopen jaar voor

de vereniging en voor de vogelbescherming in het

algemeen heeft ingezet. Zonder die inzet is er geen

vereniging en ook geen toekomst voor de vogels, waar

wij het allemaal voor doen.

Mededelingen

Erik Hans meldt dat Frank Kempeneers, coördinator

Natuurbescherming, zijn functie heeft neergelegd.
Frank kan tot zijn spijt de functie niet langer
combineren met zijn werk.

Het bestuur is in gesprek met een opvolger voor

Frank. Tevens kan vermeld worden dat er vergaande

gesprekken zijn gevoerd met een opvolger voor de
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vacature coördinator Cursussen. Het bestuur verwacht

dat die vacature binnenkort kan worden opgevuld.

Voor de vacature coördinator Avifauna is het bestuur

nog steeds naar iemand op zoek. Ondanks het

uitstekende werk van het coördinatieteam, mist het

bestuur een bestuurslid voor deze belangrijke

subgroep.

2. Verslag Algemene Ledenvergadering 24

november 2005

N.a.v. de werkgroep Nestkasten vraagt Dick Jonkers

waarom alleen bij de werkgroep Nestkasten staat

vermeld dat deze groep een duidelijke visie en

strategie heeft. Andere werkgroepen hebben toch ook

een duidelijke visie en strategie?
In het kader van de nieuwe manier van begroten, heeft

de penningmeester vorig jaar de subgroepen gevraagd
hun strategie voor het komendejaar op papier te

willen zetten, teneinde het beleid met elkaar te kunnen

bespreken. De voorzitter zegt dat de werkgroep

Nestkasten

als voorbeeld is aangehaald omdat die wel een

duidelijke beleidsvisie aan hun begroting heeft

toegevoegd, terwijl een deel van de werkgroepen

helemaal geen beleid heeft gepresenteerd.

Er zijn verder geen vragen of opmerkingen n.a.v. het

verslag en ook niet n.a.v. de begroting 2006 en de

voorzitter stelt vast dat het verslag en de begroting

zijn goedgekeurd.

3. Jaarverslag 2005

N.a.v. de automatisering van waarnemingen zegt

Simon Visser dat hij op onze website gezien heeft, dat

er een link staat naar andere sites waarna de gegevens

worden doorgezonden naar SOVON. Hij vraagt zich

af of ons werk niet overbodig is.

André legt uit dat het systeem nog niet optimaal is,

maar dat er het afgelopen halfjaar veel vooruitgang is

geboekt. Dick is van mening datje als vereniging
nooit je eigen systeem ter zijde moet schuiven of je

gegevens uit handen moet geven. Er is de afgelopen

jaren zoveel werk verricht op het gebied van

waarnemingen dat het jammer zou zijn als dit verloren

gaat.

Erik Hans antwoordt dat het initiatief voor

automatische verwerking vanuit de vereniging is

gekomen en dat het bestuur hierop ingesprongen is.

Een aantal mensen heeft hier hard aan gewerkt. Het is

jammer dat er twee initiatieven naast elkaar

ontwikkeld zijn.

Het team automatisering heeft hierover gesproken en

is er nog niet helemaal uit wat het beste is. Er wordt

naar gekeken waarom en hoe het zo gelopen is.

Jelle Harder vraagt wat de resultaten zijn van het

benaderen van nieuwe leden en het toesturen van een

vragenlijst aan leden die hun lidmaatschap opzeggen.

Nieuwe ledenstellen het op prijs dat zij gebeld

worden; over het algemeen weten zij de weg te vinden

binnende vereniging, zoals deelnemenaan excursies

of aan de cursus. Het bestuur gaat door met nieuwe

ledente bellen.

De voorzitter roept op om mensen, die aangeven op

een specifiek gebied actief te willen zijn, met het

bestuur of de betreffende subgroep in contact te

brengen. Misschien is het een idee om het formulier in

De Korhaanaf te drukken, of uit te delenop de door

Avifauna te organiseren bijeenkomsten voor nieuwe

leden.

Ook wordt geopperd om het formulier na bijvoorbeeld

een jaar opnieuw aan de leden te sturen.

Leden die hun lidmaatschap opzeggen geven daarbij
meestal een reden op. Dit wordt gescreend door de

ledenadministratie. De leden waarvan de reden voor

opzegging niet bekend is, krijgen een vragenformulier

toegestuurd, dat meestal wordt geretourneerd.
Tot nu toe zijn er geen opvallende redenen opgegeven.

Meestal betreft het een verhuizing, ofhet wegens hoge

leeftijd niet meer kunnen deelnemen aan activiteiten.

Er staan geen negatieve dingen in, ook geen

mededelingen waaruit wij iets zouden kunnen leren.

Het bestuur houdt de vinger aan de pols.

Dick Jonkers vraagt of er vanuit de SG Avifauna nog

mensen deelnemen in de Samenwerkende

Vogelwerkgroepen Noord-Holland(SVN).
Jelle Harder geeft aan dat wegens tijdgebrek niemand

van Avifauna naar de laatste vergadering van de SVN

is geweest.

Het bestuur wordt middels de stukken van de SVN op

de hoogte gehouden.

4. Financieel Jaarverslag 2005

De penningmeester neemt aan de hand van een

powerpointpresentatie het financiële jaarverslag door.

Het verslag is gepubliceerd in De Korhaan.

De begroting voor De Korhaan is niet helemaal

gebruikt. Er wordt € 1.000 doorgeschoven naar 2006.

Ook de begroting voor automatisering is niet gebruikt.

Dit komt omdat wij geen grote investeringen hebben

hoeven doen.

De grootste uitgavenpost bij bestuurskosten is die

voor de bestuursaansprakelijkheidsverzekering.
Er zijn geen vragen n.a.v. de jaarstukken.

5. Verslag Kascommissie

Wouter Rohde voert namens de kascommissie het

woord.

Vorig jaar heeft de kascommissie een uitvoerig advies

met aanbevelingen gegeven, waarvan veel is

overgenomen. De kascommissie heeft uitgebreid met

de penningmeester gesproken. Voornamelijk is

gekeken naar de organisatie van de administratie,

welke er uitstekend uitziet.
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Er is een beperkte boekingscontrole gehouden. Alles

ziet er vlekkeloos uit. De kascommissie stelt voor om

hetbestuur decharge te verlenen. De voorzitter

bedankt de leden van de kascommissie voor hun werk.

6. Decharge bestuur

De vergadering verleent het bestuur decharge.

7. Benoeming Kascommissie

Izaak Hilhorst en Kees Tegelberg treden beiden af en

zijn niet herkiesbaar. Zij worden met applaus bedankt

door de leden. De vergadering gaat voorts akkoord

met de benoeming in de kascommissie van de heren

Willem-Jan Hoeffhagel en Hugo Weenen. Zij vormen

samen met Wouter Rohde de kascommissie voor

volgend jaar.

8. Bestuursverkiezing
AndréKerkhof en Rien Rense, beiden aftredend en

herkiesbaar, worden door de vergadering herkozen.

André deelt de vergadering mee, dat hij al zes jaar

penningmeester is en dat hij nog uiterlijk twee jaar

zal aanblijven. Hij is inmiddels op zoek naar een

opvolger, zodat hij die bijtijds kan inwerken.

9. Stand van zaken Fonds Redt de Weidevogels in

Eemland

Vorig jaar werd tijdens de ledenvergadering gevraagd

naar de besteding van het geld dat in het fonds zit. Dit

is inmiddels gegroeid tot ca. € 40.000. Het fonds is

niet van de verenigingen, maar staat op zichzelf. Het

geld wordtbeheerd door Vogelwacht Utrecht.

In overleg met de SG Avifauna ligt er een voorstel om

een bepaald gebiedje (Raboes) in de Eempolder te

gaanontwikkelen. Daartoe zijn er contacten met

andere natuurbeschermingsorganisaties, o.a.

Natuurmonumenten.

Op korte termijn wordt er een afspraak gemaakt met

Vogelwacht Utrecht om die bij het project te

betrekken.

Natuurmonumentenis bereid mee te betalen aan

toekomstig beheer en Vogelbescherming heeft zich

bereid verklaard voor € 10.000 mee te doen.

Het is juridisch niet nodig dat de vergadering het

bestuur mandaat verleent om met dit project voort te

gaan, maar het bestuur stelt het op prijs en voelt zich

prettig bij het feit zich door de vergadering gesteund

te weten.

10. Uitreiking oorkonde aan Roel Huizenga
Roel is al 19jaar een bijzonder actief lid van onze

vereniging. Hij verzet heel veel werk bij de cursus,

vertoont dia ’s, beheert het archief van de dia 's. Ook

is hij sinds 16jaar actief bij de cursussen en heeft een

grote inbreng bij nestkasten timmerenen het tellen

van gierzwaluwen in de gemeente Huizen. Heel veel

kleine en grote dingen, die ons hebben doen besluiten

hem een oorkonde uit te reiken. Het cadeau dat bij

deze oorkonde hoort, krijgt hij later nog.

11. Rondvraag
Francien Wilms vraagt waarom er tegenwoordig een

presentielijst moet worden ingevuld.

Volgens de secretaris is dat gebruikelijk op een

ledenvergadering o.a. om het quorum vast te kunnen

stellen en verder is het makkelijk voor het verslag om

te zien welke mensen aanwezig zijn geweest.

Engbert van Oort stelt voor om de datum van de

ledenvergadering af te stemmen met andere

verenigingen. Vanavond is er ook een

ledenvergadering van het IVN, waar veel leden van

onze vereniging ook lid van zijn. Het blijkt dat het

IVN nu op een niet gebruikelijke dag vergadert.
Erik Hans bedankt de aanwezigen en sluit de

vergadering.


